
 

 

Vragen en antwoorden informatieavond Ywehof 11 juni 
 

Op dinsdagavond 11 juni 2024 vond een informatieavond voor bewoners en aanwonenden van de 

Ywehof plaats. Zij kregen daar uitleg over de plannen. Ook konden ze vragen stellen en meedenken 

over de invulling van de groenstroken. Hieronder staan de antwoorden van de gemeente op de 

schriftelijke gestelde vragen 

 

1. Wat is het onderhoudsbeleid van de bermen langs de Poeleweg? 

We maaien waar mogelijk bermen minder vaak dan gazons om de biodiversiteit te vergroten. Dat 

is het aantal soorten dieren, planten, zwammen en micro-organismes. De eerste strook aan de 

kant van de weg maaien we wel, omdat het anders gevaarlijk wordt voor het verkeer. 

 

2. Waar komt het trottoir van de Poeleweg te liggen? 

Dat is op dit moment nog niet bekend. We zijn net gestart met de voorbereiding van de 

werkzaamheden aan de Poeleweg. Later dit jaar organiseren we een inloopavond over deze 

werkzaamheden. Dan wordt duidelijk wordt waar het trottoir komt. 

 

3. Kan er nog een snelheidsremmende maatregel komen in het lange stuk van de Ywehof? 

Ja, we leggen een punaiseverhoging aan op de kruising richting de Pastorielanden. Dat is een 

cirkelvormige verhoging in een andere kleur. 

 

4. Kan er een lantarenpaal komen op de hoek bij huisnummer 15, in verband met de knik 

in de weg? 

Ja, we zetten daar een lantarenpaal neer. 

 

5. Kan er een ondergrondse container komen? 

We plaatsen geen ondergrondse container langs de Ywehof. Een ondergrondse container heeft 

namelijk een aantal nadelen. Zo is hij prijzig om aan te leggen en te onderhouden. Bovendien 

staat hij op een vaste plek. Niet iedereen vindt het fijn als er één voor zijn of haar deur komt te 

staan. We plaatsen daarom de containers met name bij woningen waar (te) weinig ruimte is voor 

verschillende containers, zoals bij hoogbouw. 

 

Is uw grijze container vol? Dan kunt u met uw milieupas wel afval aanbieden in de ondergrondse 

container bij de Iekmulder. Dit is een zogenaamde ‘overloopcontainer’; die is bedoeld voor 

wanneer de grijze container vol is en nog niet geleegd wordt.  

 

6. Kan er een prullenbak komen in de speeltuin? 

Nee, het uitgangspunt is dat iedereen zijn eigen afval meeneemt naar huis. 

 

7. Kan er richting het fietspad/wandelpad naar de Bakkerslaan een bord komen: 

doodlopende weg voor autoverkeer? 

Dit gaan we doen. 

 

8. Kan er in plaats van de geprojecteerde groenstrook tegenover 23 t/m 29 een trottoir 

komen? 

Nee, dit trottoir zou dan te smal worden om als trottoir te functioneren. 

 

9. Kan er een snelheidsmaatregel komen voor het verkeer uit de Pastorielanden?  



 

 

We leggen een punaiseverhoging aan op de kruising op de Ywehof richting de Pastorielanden. 

Dat is een cirkelvormige verhoging in een andere kleur. Bovendien wordt de weg tussen de 

Pastorielanden en Ywehof smaller en leggen we aan één kant grasbetontegels neer. Ook dit zal 

de snelheid beperken. 

 

10. Kan er bij de ingang van Ywehof een 30 km-bord komen? 

Nee, want dit deel van IJhorst is al een 30 kilometerzone. Het beleid is om dit niet bij elke straat te 

herhalen. 

 

11. Waar komen de lichtmasten? 

Op de website van de gemeente vindt u een plattegrond van de Ywehof. De lantarenpalen staan 

hierop aangegeven. 

 

12. Waarom komen er geen paaltjes op de verbindingsweg tussen de Pastorielanden en 

Ywehof? 

We streven ernaar dat auto’s elke woonstraat via twee wegen kunnen bereiken. Als dan één weg 

is afgezet, bijvoorbeeld voor onderhoud, dan kunnen inwoners nog steeds hun woonstraat in- of 

uitrijden. 

 

13. Kan er waarschuwingsbord komen bij de speeltuin plaatsen voor spelende kinderen?  

Nee, deze borden plaatsen we alleen bij wegen voor doorgaand/onbekend verkeer is. Dat is hier 

niet het geval; op de Ywehof rijdt bestemmingsverkeer. Deze verkeersgebruikers zijn ervan op de 

hoogte dat hier kinderen spelen. 

 

 


